
 

 

 

          SCHRIFTELIJKE VRAGEN 

Onderwerp: Zonnepanelen langs de snelweg  

Aan de voorzitter van de gemeenteraad 

 

Den Haag, 8 mei 2015  

Geachte voorzitter,  

GroenLinks ziet in Den Haag een mooie kans om duurzaam energie op te wekken op plekken in de stad 

die anderszins onbenut zouden blijven. Wij denken daarbij bijvoorbeeld aan plekken langs een drukke 

weg. Langs de A16 bij Dordrecht is onlangs een pilot opgestart waar zonne-energie wordt opgewekt met 

geluidsschermen langs de snelweg. Ook is er onlangs in Breda een initiatief opgestart waar een groot en 

voor zonne-energie zeer geschikt perceel van circa twee hectare, wordt vol gelegd met 

zonnenpanelen.**  

Naar aanleiding hiervan, stelt GroenLinks, onder vermelding van artikel 30 van het reglement van orde, 

de volgende vragen: 

1. Is het college het met GroenLinks eens dat zonneweiden kansrijk zijn (refererend naar de 

voorbeelden in de tekst hierboven)? 

2. Kan het college aangeven waar in Den Haag potentieel geschikte percelen liggen langs 

snelwegen en/of andere wegen en hoeveel hectare deze bedragen? Zo niet,  kan het college 

deze in kaart brengen? 

3. Is het college bereid het initiatief te nemen danwel actief te bevorderen dat een zonneweide in 

Den Haag van de grond komt? Zo ja,  hoe gaat het college dit doen? Zo niet, waarom niet? 

Graag een nadere toelichting.  

 

In afwachting op uw reactie,  

 

Inge Vianen 

Fractievoorzitter GroenLinks 

 

*https://www.zonnepanelen.nl/blog/2014/05/geluidsschermen-langs-snelweg-gaan-zonne-energie-opwekken/ 

**http://www.zonnewijdebreda.nl/  
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